Holidays in USA

Each of 50 states establishes its own legal holidays. But there are holidays, which are common to all federal offices. They are the New Year Day, Washington Birthday - "President's Day", Memorial Day, Independence Day and Thanksgiving Day. 

There are also many traditional holidays such as St' Valentine's Day, Mothers' Day and Halloween. 

Perhaps the "two most American holidays" are the 4th of July and Thanksgiving Day. 

The Independence Day is like a big national party. It takes place through over the country: in neighborhoods, beaches or in parks. Some towns and cities have parades with bands and flags and many politicians try to give a patriotic speech if there are any listeners. But what makes this holiday exciting is the atmosphere of enjoyment. Families have beach parties with hot-dogs and hamburgers, volleyball, fireworks and rockets at night. The national birthday is also the nation's greatest annual summer party. 

Like X-mas Thanksgiving Day is the day for families to come together. Traditional foods are prepared for the feast - turkey or ham, cranberry sauce and corn dishes, breads and rolls, pumpkin pies. 

St' Valentine's Day, February 14th, is sweethearts' day when people who are in love express their affection for each other in gay and merry ways. The cards may be different but the message is the same: "Will you be my Valentine?" 

Halloween means ""holly evening". It takes place on the 31st of October. It is connected with witches and ghosts. At parties people dress up in strange costumes and pretend they are witches. They cut horrible faces in potatoes and pumpkins and put a candle inside which shines through the eyes. 

People may play different games such as trying to eat an apple from a bucket of water without using their hands. 

In recent years children dressed in white sheets knocked on doors at Halloween and ask if you like trick or treat. If you give them smth nice - a treat - they go away. But if you don't they play a trick on you, such as making a lot of noise or pilling floor on your front doorstep. 

Перевод текста: Holidays in USA

Каждое из 50 государств устанавливает его собственный юридический отпуск. Но есть отпуск, который является обычным ко всем федеральным офисам. Они - Новогодний День, Вашингтонский День рождения - "Президентский День", Мемориальный День, день независимости и День благодарения. 

Есть также много традиционных отпусков, типа С-' День святого Валентина, День Матерей и Хэллоуин. 

Возможно "два большинство американского отпуска" является 4-ого июля и День благодарения. 

День независимости походит на большую национальную сторону. Это имеет место через по стране: в соседстве, берегах или в парках. Некоторые города и города имеют парады с полосами и флагами, и много политических деятелей пробуют дать патриотическую речь, если есть слушатели. Но что делает это возбуждение праздника - атмосфера удовольствия. Семьи имеют стороны берега с, эффектно исполняет трюки и гамбургеры, волейбол, фейерверк и ракеты ночью. Национальный день рождения - также национальная самая большая ежегодная летняя сторона. 

Как Рождественский День благодарения - день для семей, чтобы объединиться. Традиционные пищевые продукты готовы к банкету - индейке или ветчине, соусу клюквы и блюдам зерна, хлебам и рулонам, пирогам тыквы. 

С-' День святого Валентина, 14-ого февраля, день возлюбленных, когда люди, которые являются влюбленными экспресс их привязанность друг к другу веселыми и веселыми способами. Карты могут быть отличными, но сообщение - то же самое: "Вы будете моим Валентайн?" 

Хэллоуин означает ""вечер падуба". Это имеет место 31-ого октября. Это связано с ведьмами и призраками. В сторонах люди наряжаются в странных костюмах и притворяются, что они - ведьмы. Они сокращают ужасные лица в картофеле и тыквах и помещают свечу внутри, которая сияет через глаза. 

Люди могут играть в различные игры, типа попытки съесть яблоко от ведра воды, не используя их руки. 

В последние годы дети оделись в белых листах, пробитых в двери в Хэллоуине и спрашивать, любите ли Вы уловку или удовольствие. Если Вы даете им smth хороший - удовольствие - они уходят. Но если Вы не делаете они сыграли шутку на Вас, типа создания большого количества шума или pilling пола на вашем переднем пороге.

